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PS 9/17 Tilstandsrapport for grunnskulen 2016
PS 10/17 Forslag til rammetimetal for grunnskulen 2017/18
PS 11/17 Skulematordning i grunnskulen og utvida SFO-ordning ved 

Flatdal skule
PS 12/17 Forslag til ny bemanningsplan for barnehagane frå hausten 2017
PS 13/17 Skoleruta for Seljord kommune 2017/18
PS 14/17 Bukollektiv og dagaktivitetssenter i Nesvgen 7, vurdering og 

framdrift.
PS 15/17 Digitalisering av Seljord kommune
PS 16/17 Kommunalt næringsfond/ Regionale utviklingsmidlar - Seljord 

Næringshage
PS 17/17 Søknad om snøscooterløyve i samband med kalking av 

Havretjønn mars/april 2017
PS 18/17 Sal av aksjar i Vegfinans RV36 Telemark AS
PS 19/17 Søknad om kjøp av Svartdal skule.
PS 20/17 Invitasjon til aksjeteikning - Norsjø kammermusikkfest
PS 21/17 Forslag til arbeidsprogram 2017
PS 22/17 Moglegheitsstudie - Seljord personal AS



PS 23/17 Skjenkeløyve - Nutheim Gjestgiveri AS





Saker til handsaming

PS 8/17 Godkjenning av protokoll frå forrige møte.

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Protokoll frå møte i Formannskap/økonomiutval 12.01.2017 vart samrøystes godkjent.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Protokoll frå møte i Formannskap/økonomiutval 12.01.2017 er godkjent.



Referatsaker

RS 36/17 Svar på søknad om snøscooterløyve - leigekøyring - Sondre Øverbø i 
perioden 2016-2020

RS 37/17 Svar på søknad om å preparere skiløyper i området Leitestjønn-
Valetjønn-Gjevarvatn-Breivatn

RS 38/17 Svar på søknad om å preparere skiløyper i området Eilefstjønn - 
Homvasståland - Kvambekk - Haugeset - Hovdestaul

RS 39/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2016-2020 - hytteløyve 
og vedløyve - Svein Kjetil Lønnestad

RS 40/17 Svar på bruk av snøscooter til frakt av gapahuk § 3d) - Smørbrekk 81/2 - 
Morten Olav Dyrud

RS 41/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2016-2020 - Hytteløyve 
mfl - Svein Vetle Trae

RS 42/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2016-2020 - 
Leigekøyring  mfl - John Olav Haugetuft

RS 43/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2016-2018 - Hytteløyve 
og vedløyve - Arnt Magne Haugen

RS 44/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2016-2020 - Hytteløyve - 
Jan Egil Manheim

RS 45/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Vedløyve - 
Olaug Inger Øverbø

RS 46/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve 
og vedløyve - Arne Aamot

RS 47/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve 
og vedløyve - Kjetil Simonsen

RS 48/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2019 - Hytteløyve - 
Knut-Bjørn Norum

RS 49/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve - 
Thorstein Aasen

RS 50/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve 
og vedløyve - Knut Dyrland

RS 51/17 Førebels svar på søknad om snøscooterløyve - Leigekøyring - Olav 
Skuldalen

RS 52/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve - 
Hans Strand



RS 53/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve - 
Inger K. Brekke og Jarle Ståland

RS 54/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - 
Leigekøyring og vedløyve - Kjetil Haugan

RS 55/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve 
og vedløyve - Torbjørn Moen

RS 56/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - 
Leigekøyring, utmarksnæring og vedløyve - Håvard Jønnardalen

RS 57/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve - 
Kristoffer Nilsen

RS 58/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - 
Leigekøyring - Grimås Service DA

RS 59/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve - 
Odd Gudmund Hegna

RS 60/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve 
og vedløyve - Frode Flatland

RS 61/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - 
Leigekøyring - Jostein Svartdal

RS 62/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve 
og vedløyve - Richard Vaaben Jensen

RS 63/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve - 
Rolleiv Kasland

RS 64/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve 
og vedløyve - Jan Barstad

RS 65/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve 
og vedløyve - Jon Bjørn Øverland

RS 66/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve 
og vedløyve - Sigmund Blika

RS 67/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve 
og § 5 b) - Bjørn og Else Kaasa

RS 68/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve 
og vedløyve  - Arne og Guri Tovslid Aase

RS 69/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Vedløyve - 
Arne Skårnes

RS 70/17 Vedtak BVLVO - Knut-Bjørn Norum

RS 71/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - 
Leigekøyring med fleire - Torkjell Flatland



RS 72/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2018/2019 - 
Hytteløyve - Ingvar Skretting

RS 73/17 Vedtak BVLVO - Ingvar Skretting

RS 74/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2018/19 - 
Utmarksnæring - Svein Helge Groven

RS 75/17 Vedtak BVLVO - Svein Helge Groven

RS 76/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - 
Leigekøyring med fleire - Ole Gunnar Aase

RS 77/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve, 
utmarksnæring og vedløyve - Eldbjørg Blika Mælandsmo

RS 78/17 Svar på søknad om snøscooterløyve i perioden 2017-2020 - Hytteløyve - 
Tore Mæland

RS 79/17 Svar på spørsmål om bruk av snøscooter - gjeld frakt av materialar til 
hytte

RS 80/17 Vedtak; Støtte - Plateinnspeling Songen om Guro Heddelid - Ingebjørg 
Lognvik Reinholdt

RS 81/17 Vedtak - Søknad om støtte Telemark Messingensemble

RS 82/17 Vedtak BVLVO - Torkjell Flatland

RS 83/17 Vedtak -  Søknad om støtte til Landstaddagane 2017 - Stiftinga 
Nasjonalt Landstadsenter



Saker til handsaming

PS 9/17 Tilstandsrapport for grunnskulen 2016

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet til å fatte fylgjande vedtak:  

Grunnskulen i Seljord skal i 2017/18 ha desse overordna faglege måla: 

1. Redusere talet på elevar på lågaste meistringsnivå. 
2. Samla resultatnivå for elevane over 40 grunnskulepoeng. Auke resultatnivået til gutane.
3. Sikre at alle elevar har eit trygt og godt skulemiljø. 

Grunnskulen skal i løpet av 2017 vurdere desse organisatoriske tiltaka: 

1. Auka leiarressursane for skuleleiarane frå og med hausten 2017 slik at rektor i større 
grad kan fylgje opp læringsarbeidet i kvart enkelt klasserom. 

2. Tilsetje IKT-ansvarleg for alle skulane. 
3. Vurdere strukturelle endringar frå skuleåret 2018/19 slik at ein kan frigjere ressursar til 

styrkingstiltak retta inn mot elevar på lågaste faglege meistringsnivå. 
4. Vurdere innføring av heildagsskule for alle elevar fem dagar i veka frå skuleåret 

2018/19. 
5. Vurdere å styrkje det faglege samarbeidet mellom skuleleiar ved Seljord barneskule og 

Flatdal skule. 

Grunnskulen skal i 2017 innarbeide desse tiltaka i "System for kvalitetsvurdering av 
Seljord grunnskule og tilstandsrapportering for grunnskulen 2017: 

1. Brukarundersøking for foreldre/føresette. 
2. Brukarundersøkingar for tilsette i grunnskulen. 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Framlegg frå Senterpartiet v/Henry Mæland:
Fylgjande tekst i tillegg til rådmannen si tilråding:
Vurderinga skal ikkje innehalde overføring av heile klasser frå Flatdal skule til Seljord skule.

Framlegget frå Senterpartiet v/Henry Mæland vart avvist med 4 mot 3 røyster.

Framlegg frå ordførar Halfdan Haugan:
Fjerne punkt 2 om å tilsetje IKT-ansvarleg for alle skulane

Framlegget frå ordføraren vart samrøystes vedteke.

Framlegg frå Senterpartiet v/Beate Marie Dahl Eide:
Ta bort omgrepet heildagsskule

Framlegget frå Senterpartiet v/Beate Marie Dahl Eide vart samrøystes vedteke.



Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Formannskapet/økonomiutvalet rår kommunestyret til å fatte fylgjande vedtak:

Grunnskulen i Seljord skal i 2017/18 ha desse overordna faglege måla: 

4. Redusere talet på elevar på lågaste meistringsnivå. 
5. Samla resultatnivå for elevane over 40 grunnskulepoeng. Auke resultatnivået til gutane.
6. Sikre at alle elevar har eit trygt og godt skulemiljø. 

Grunnskulen skal i løpet av 2017 vurdere desse organisatoriske tiltaka: 

6. Auka leiarressursane for skuleleiarane frå og med hausten 2017 slik at rektor i større 
grad kan fylgje opp læringsarbeidet i kvart enkelt klasserom. 

7. Vurdere strukturelle endringar frå skuleåret 2018/19 slik at ein kan frigjere ressursar til 
styrkingstiltak retta inn mot elevar på lågaste faglege meistringsnivå. 

8. Vurdere innføring av skule  for alle elevar fem dagar i veka frå skuleåret 2018/19. 
9. Vurdere å styrkje det faglege samarbeidet mellom skuleleiar ved Seljord barneskule og 

Flatdal skule. 

Grunnskulen skal i 2017 innarbeide desse tiltaka i "System for kvalitetsvurdering av 
Seljord grunnskule og tilstandsrapportering for grunnskulen 2017: 

3. Brukarundersøking for foreldre/føresette. 
4. Brukarundersøkingar for tilsette i grunnskulen.

PS 10/17 Forslag til rammetimetal for grunnskulen 2017/18

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet til å fatte følgjande vedtak:

Rammetimetal til skulane blir fordelt slik det går fram av saksframstillinga. 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteke.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Formannskapet/økonomiutvalet rår kommunestyret til å fatte fylgjande vedtak:

Rammetimetal til skulane blir fordelt slik det går fram av saksframstillinga. 

PS 11/17 Skulematordning i grunnskulen og utvida SFO-ordning ved Flatdal 
skule



Rådmannen si tilråding:
SFO:
Seljord kommune ynskjer å leggje til rette for ei fleksibel SFO-ordning. Ein ber difor 
administrasjonen innarbeide følgjande endringar i vedtektene med verknad frå august 2017: 

Nytt punkt 4 : Opningstid.
"Skulefritidsordninga er open alle dagar mellom kl. 07.30 og 16.30, når det ikkje er skule for 
elevane på 1. til 4. årstrinn. Tilbodet dekker 11 månader og er stengt i juli. (ope i haust-, vinter- 
og påskeferien, samt ut juni og frå  1. august).  For at tilbodet skal ha ope på skulefrie dagar 
eller ferie, kan tilbodet bli organisert ved bare ein av skulane." 

Nytt punkt 8 : Økonomi. 
" Foreldra betalar ein månadspris for opphaldet i skulefritidsordninga. Foreldrebetalinga vert 
fastsett av kommunestyret. For plass i skulefritidsordninga vert det betalt for 11 månader, 5 om 
hausten og 6 om våren. Det blir gitt 50 % søskenmoderasjon for barn utover eitt. Dette gjeld 
ikkje ved kjøp av ekstra timar. Manglande betaling kan føre til at plassen blir oppsagt." 

Innføring av fem dagar skule for 1.-4. trinn. 
Seljord kommune ynskjer fem dagar skuleveke for alle elevar i grunnskulen frå skuleåret 
2018/19, med timetal som det går fram av nasjonal fag- og timefordeling. 

Formannskapet ber administrasjonen starte planarbeidet saman med skulane og leggje saka 
fram på nytt i budsjetthandsaminga hausten 2017.    

Skulemat. 
Skulemat/kantineordning for alle elevar i grunnskulen er vanskeleg å gjennomføre utan store 
investeringar i kjølerom og lokalar ved barneskulen. Ordninga vil og føre til auke av 
driftskostnader.  Ein rår til å halde fram med kantineordninga for ungdomsskulen slik den er i 
dag og ikkje utvide ordninga ytterlegare. 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Framlegg frå Senterpartiet v/Beate Marie Dahl Eide: (Tillegg til rådmannen si tilråding)
Seljord kommune er positiv til å innføre skulemat for alle elevane i skulen, og ber 
administrasjonen jobbe vidare med ulike måtar dette kan realiserast på i framtida.

Framlegget frå Senterpartiet v/Beate Marie Dahl Eide vart samrøystes vedteke.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Formannskapet/økonomiutvalet rår kommunestyret til å fatte fylgjande vedtak:

SFO:
Seljord kommune ynskjer å leggje til rette for ei fleksibel SFO-ordning. Ein ber difor 
administrasjonen innarbeide følgjande endringar i vedtektene med verknad frå august 2017: 

Nytt punkt 4 : Opningstid.
"Skulefritidsordninga er open alle dagar mellom kl. 07.30 og 16.30, når det ikkje er skule for 
elevane på 1. til 4. årstrinn. Tilbodet dekker 11 månader og er stengt i juli. (ope i haust-, vinter- 
og påskeferien, samt ut juni og frå  1. august).  For at tilbodet skal ha ope på skulefrie dagar 
eller ferie, kan tilbodet bli organisert ved bare ein av skulane." 

Nytt punkt 8 : Økonomi. 



" Foreldra betalar ein månadspris for opphaldet i skulefritidsordninga. Foreldrebetalinga vert 
fastsett av kommunestyret. For plass i skulefritidsordninga vert det betalt for 11 månader, 5 om 
hausten og 6 om våren. Det blir gitt 50 % søskenmoderasjon for barn utover eitt. Dette gjeld 
ikkje ved kjøp av ekstra timar. Manglande betaling kan føre til at plassen blir oppsagt." 

Innføring av fem dagar skule for 1.-4. trinn. 
Seljord kommune ynskjer fem dagar skuleveke for alle elevar i grunnskulen frå skuleåret 
2018/19, med timetal som det går fram av nasjonal fag- og timefordeling. 

Formannskapet ber administrasjonen starte planarbeidet saman med skulane og leggje saka 
fram på nytt i budsjetthandsaminga hausten 2017.    

Skulemat. 
Seljord kommune er positiv til å innføre skulemat for alle elevane i skulen, og ber 
administrasjonen jobbe vidare med ulike måtar dette kan realiserast på i framtida.

Skulemat/kantineordning for alle elevar i grunnskulen er vanskeleg å gjennomføre utan store 
investeringar i kjølerom og lokalar ved barneskulen. Ordninga vil og føre til auke av 
driftskostnader.  Ein rår til å halde fram med kantineordninga for ungdomsskulen slik den er i 
dag.

PS 12/17 Forslag til ny bemanningsplan for barnehagane frå hausten 2017

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår til at ny bemanningsplan for barnehagane blir vedtatt slik det går fram av 
saksframlegget og med verknad frå hausten 2017. I tillegg ynskjer ein å avgrense opphaldstida 
for barna i barnehagen ved å innarbeide fylgjande tillegg i vedtektene for barnehagane, punkt 
3:  

Barnehagane er stengt i veke 29, 30 og 31 og mellom jol og nyttår.  Normal opphaldstid per 
dag for barn i barnehagen bør ikkje overstige 8 timar. 

Ein ber samstundes administrasjonen leggje fram ei ny sak for formannskapet i løpet av året 
med fokus på organisering av leiing i barnehagane frå og med 2018/19. 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Framlegg frå Venstre v/Margit Elise Karlsen:
Setning om "Normal opphaldstid per dag for barn i barnehagen bør ikkje overstige 8 timar." 
fjernast.

Framlegg frå Venstre v/Margit Elise Karlsen vart samrøystes vedteke.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Formannskapet/økonomiutvalet rår kommunestyret til å fatte fylgjande vedtak:
Ny bemanningsplan for barnehagane blir vedtatt slik det går fram av saksframlegget og med 
verknad frå hausten 2017. I tillegg ynskjer ein å avgrense opphaldstida for barna i barnehagen 
ved å innarbeide fylgjande tillegg i vedtektene for barnehagane, punkt 3:  

Barnehagane er stengt i veke 29, 30 og 31 og mellom jol og nyttår.

Ein ber samstundes administrasjonen leggje fram ei ny sak for formannskapet i løpet av året 
med fokus på organisering av leiing i barnehagane frå og med 2018/19.



PS 13/17 Skoleruta for Seljord kommune 2017/18

Rådmannen si tilråding:
Skuleruta for grunnskulen i Seljord blir vedtatt slik det går fram av vedlegget, 
"Skule- og barnehagerute 2017/2018 for Seljord kommune". 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteke.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Skuleruta for grunnskulen i Seljord blir vedtatt slik det går fram av vedlegget, 
"Skule- og barnehagerute 2017/2018 for Seljord kommune"

PS 14/17 Bukollektiv og dagaktivitetssenter i Nesvgen 7, vurdering og framdrift.

Rådmannen si tilråding:
 Behovet for sjukeheimsplassar og korleis dette skal løysast på kort og lang sikt, skal 

synleggjerast i kommunen sitt planarbeid i samband med budsjett 2018 og økonomiplan 
2018-2021. 

 Nesvegen 7 med dagaktivitetssenter og to nye plassar på avdeling for demente skal 
realiserat slik prosjekt ligg føre. 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Framlegg frå ordførar Halfdan Haugan: 
Det er behov for nye sjukeheimsplassar i Seljord, ref oversikt som formannskapet får av
administrasjon og som viser at me kjøper fleire plassar periodevis av nabokommunane. Me
har også fått eit bekjymringsbrev frå Fagforbundet og Sjukepleiarforbundet som tek opp same
tema.

Framlegg til vedtak:
Seljord kommune realiserar prosjektet Nesvegen 7 slik det ligg føre.

Arbeidet med å få etablera nye sjukeheimsplassar ved Nesbukti pleie og omsorgssenter startar
opp som eige prosjekt. Dette prosjektet må planlegge nye sjukeheimsplassar både på kort og
lang sikt. Formannskapet får ein status på dette arbeidet i sitt møte 24. august.

Fyrste ledd i framlegget frå ordførar Halfdan Haugan vart samrøystes vedteke. 

Andre ledd i framlegget frå ordførar Halfdan Haugan vart vedteke mot ei røyst.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Formannskapet/økonomiutvalet rår kommunestyret til å fatte fylgjande vedtak:
Seljord kommune realiserar prosjektet Nesvegen 7 slik det ligg føre.

Arbeidet med å få etablera nye sjukeheimsplassar ved Nesbukti pleie og omsorgssenter startar
opp som eige prosjekt. Dette prosjektet må planlegge nye sjukeheimsplassar både på kort og
lang sikt. Formannskapet får ein status på dette arbeidet i sitt møte 24. august.



PS 15/17 Digitalisering av Seljord kommune

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet til å legge fylgjande framlegg til vedtak fram for kommunestyret:

Seljord kommune utarbeider ein digitaliseringsstrategi for kommunen. Det vert sett av inntil kr 
150.000,- til abeidet. Løyvinga vert tatt frå disposisjonsfondet.

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Framlegg frå Venstre v/Margit Elise Karlsen:
Seljord kommune utarbeidar ein digitaliseringsstrategi for kommunen.

Framlegget  frå Venstre v/Margit Elise Karlsen vart avist med 6 røyster mot 1 røyst.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Formannskapet/økonomiutvalet rår kommunestyret til å fatte fylgjande vedtak:
Seljord kommune utarbeider ein digitaliseringsstrategi for kommunen. Det vert sett av inntil kr 
150.000,- til abeidet. Løyvinga vert tatt frå disposisjonsfondet.

PS 16/17 Kommunalt næringsfond/ Regionale utviklingsmidlar - Seljord 
Næringshage
Telemark fylkeskommune har, dei siste åra, valt å vidareføre ordninga med å løyve delar av 
fylkeskommunens årleg tildelte Regionalpolitiske virkemidlar (statsbudsjettet kap. 551 post 60 
og 61) som kommunale næringsfond i einskilde kommunar i Telemark. 
Seljord kommune har, etter søknad/ plan blitt tildelt kr 188.000,- årleg fram til 2016. 

Ordninga er ikkje vedteke vidareført for 2017 i fylkeskommunens budsjett, sjølv om ordninga og 
kommunanes bruk av midlane nyleg er evaluert og kan bli vedteke vidareført av 
fylkeskommunen i mars.
  
Seljord kommune må gi rapport for kommunens bruk av midlane i 2016 og få godkjent plan for 
2017, som søknad for mogleg tildeling i 2017.  

Seljord kommune har i hovudsak nytta midlane i Kommunalt næringsfond/ Regionale 
utviklingsmidlar i samanheng med Seljord Næringshage, til kjøp av næringsutviklingstøtte og 
leige av felleslokale.  

For 2016 handsama Formannskapet Rapport 2015 og Plan for 2016 i sitt møte 14.1.2016 og 
gjorde følgjande vedtak; 

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 14.01.2016
Seljord kommune tek rapport for disponeringa av Kommunalt næringsfond/ regionale
utviklingsmidlar for 2015 til etterretning.
Kommunen godkjenner Handlingsplan 2016 for bruk av Kommunalt næringsfond/ regionale
utviklingsmidlar som framlagt. For 2016 vert midlande planlagt nytta til å delfinansiere utvikling
og støtte av Seljord næringshage/ kjøp av tenestar for å vidareutvikle bedriftsnettverk/
tilrettelegging for små verksemder, med vekt på for utanlandske arbeidstakarar. 

Seljord Næringshage AS sin Årsrapport 2016 er vedlagt.

RAPPORT 2016 / PLAN 2017 



RAPPORT 2016 
Kommunalt næringsfond/ Regionale utviklingsmidlar kr 188.000,- løyvd av Telemark 
fylkeskommune for 2016 er av Seljord kommune brukt til til kjøp av næringsutviklingstenestar 
av Seljord Næringshage med kr 116.000,- og til leige av felleslokalar kr 42.000,-. 
Omlag kr 30.000,- blei ikkje brukt i 2016, grunna usikkerheten med midlar for 2017 valte vi ikkje 
å halde fram med prosjektet om bedriftsnettverk/ tilrettelegging for utanlandske arbeidstakarar. 
Desse 30.000,- er overført til 2017 på bunde driftsfond og er tenkt brukt til utviklingstøtte til 
næringshagen. 

PLAN 2017, for ei eventuelle tildeling i 2017
Dersom fylkeskommunen vedtek å tildele midlar til Kommunalt næringsfond/ regionale 
utviklingsmidlar for 2017, ynskjer Seljord kommune å prioritere midlane til å halde fram med 
satsinga på Seljord Næringshage (kr 155.000,-), samt støtte andre bedriftsretta tiltak/ 
utviklingsprosjekt som vil gjere Seljord meir attraktiv som bustadområde og lokaliseringsstad for 
verksemder. 

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår Formannskapet å gjere følgjande vedtak: 
Seljord kommune tek orienteringa om Kommunalt Næringsfond/regionale utviklingsmidlar til 
etterretning. Formannskapet sluttar seg til Rapport 2016 og Plan for 2017. 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteke.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Seljord kommune tek orienteringa om Kommunalt Næringsfond/regionale utviklingsmidlar til 
etterretning. Formannskapet sluttar seg til Rapport 2016 og Plan for 2017. 

PS 17/17 Søknad om snøscooterløyve i samband med kalking av Havretjønn 
mars/april 2017

Rådmannen si tilråding:
Formannskapet i Seljord gjev Rolleiv Kasland, Jarle Venås og Tore Odden dispensasjon til å 
køyre ut kalk frå Raudkleiv til Havretjønn og bekkjen mellom Havretjønn og Årnotratjønni. 
Dispensasjonen vert gjeven til og med 30.04.2017. 
 
Vilkår for løyvet: 
 Transporten skal om mogleg skje så tidleg som mogleg frå mars 2017 og vere effektiv og 

varsam med færrast mogleg turar. 
 Transporten følgjer merka løype på kartet slik at det er minst mogleg til skade og sjenanse 

for naturen, miljøet og friluftslivet.
 Søkjar må sjølve ordne løyve frå grunneigarar. Innehavar av løyve bør ha dette skrifteleg 

ved ein eventuell tvist. 
 Kopi av vedtak om løyve skal alltid vere med under transporten.
 Det vert brukt snøscooter med desse reg.nr.: TS 7512, PA 8070 og NY 5803.   

Brot på vilkåra kan føre til at løyvet vert trekt tilbake, jf § 12 i motorferdsellova. 

Vedtaket er gjort med heimel i § 6 i Forskrift for bruk av motorkjøretøyer i utmark og på islagte 
vassdrag" og etter naturmangfoldlova § 8-12.



Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteke.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Formannskapet i Seljord gjev Rolleiv Kasland, Jarle Venås og Tore Odden dispensasjon til å 
køyre ut kalk frå Raudkleiv til Havretjønn og bekkjen mellom Havretjønn og Årnotratjønni. 
Dispensasjonen vert gjeven til og med 30.04.2017. 
 
Vilkår for løyvet: 
 Transporten skal om mogleg skje så tidleg som mogleg frå mars 2017 og vere effektiv og 

varsam med færrast mogleg turar. 
 Transporten følgjer merka løype på kartet slik at det er minst mogleg til skade og sjenanse 

for naturen, miljøet og friluftslivet.
 Søkjar må sjølve ordne løyve frå grunneigarar. Innehavar av løyve bør ha dette skrifteleg 

ved ein eventuell tvist. 
 Kopi av vedtak om løyve skal alltid vere med under transporten.
 Det vert brukt snøscooter med desse reg.nr.: TS 7512, PA 8070 og NY 5803.   

Brot på vilkåra kan føre til at løyvet vert trekt tilbake, jf § 12 i motorferdsellova. 

Vedtaket er gjort med heimel i § 6 i Forskrift for bruk av motorkjøretøyer i utmark og på islagte 
vassdrag" og etter naturmangfoldlova § 8-12.

PS 18/17 Sal av aksjar i Vegfinans RV36 Telemark AS

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet til å legge fylgjande framlegg til vedtak fram for kommunestyret:

Seljord kommune vedtek å selje 10 aksjar i Vegfinans RV36 Telemark AS til Vegfinans AS.

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteke.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Formannskapet/økonomiutvalet rår kommunestyret til å fatte fylgjande vedtak:
Seljord kommune vedtek å selje 10 aksjar i Vegfinans RV36 Telemark AS til Vegfinans AS.

PS 19/17 Søknad om kjøp av Svartdal skule.

Grendelaget har opplyst at det kan vera aktuelt å flytte bygget lenger sør i bygda, til ei tomt 
nærare E 134. Det er då tenkt nytta  i samband med opplevingsvegen Gvammen-Århus. 

Rådmannen vil utfrå det som har kome fram tilrå ei 'todela' løysing:  Grendelaget får kjøpe 
skulebygningen og Gunnar Bakkemoen får kjøpe tomta. Forutsetninga er at skulebygget vert 
flytta.
Kommunestyret gjorde  i møte 14.02.13 fylgjande vedtak: 
Pris for kjøp av tilleggsareal til bustadtomter i Flatdal og Åmotsdal er 50,-kr. pr. m² .
Legg ein dette til grunn ved salg av skuletomta, som ifylgje skøyte er på 887,5 m², vil 
salgsummen bli på  kr.44.375,- + omkostningar.



Når det gjeld bygningen ser rådmannen det som positivt dersom nokon vil taka var på den, og 
tilrår at grendelaget får kjøpe den for kr. 1,-, ei krone, på vilkår av at den vert flytta innan 
utgangen av 2018.

Rådmannen si tilråding:

Rådmannen rår formannskapet til å gjera fylgjande vedtak:

Formannskap/økonomiutvalet  rår kommunestyret til å gjera fylgjande vedtak : Seljord 
kommune vedtek å selja Svartdal skule, skulebygningen, til Svartdal grendelag for kr. 1,-. 
Vilkåret er at bygningen vert flytta innan utgangen av 2018.
Vidare vedtek kommunen å selja tomta, gnr 82, bnr. 13 med påståande uthus, til Gunnar 
Bakkemoen for kr. 44.375,- + omkostningar.  

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Framlegg frå Senterpartiet v/Henry Mæland:
Seljord kommune vedtek å selja Svartdal skule, skulebygningen, til Svartdal grendelag for kr. 
1,-. Vilkåret er at bygningen vert flytta innan utgangen av 2020.
Vidare vedtek kommunen å selja tomta, gnr 82, bnr. 13 med påståande uthus, til Gunnar 
Bakkemoen for kr. 44.375,- + omkostningar.

Framlegget frå Senterpartiet v/Henry Mæland vart samrøystes.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Formannskapet/økonomiutvalet rår kommunestyret til å fatte fylgjande vedtak:
Seljord kommune vedtek å selja Svartdal skule, skulebygningen, til Svartdal grendelag for kr. 
1,-. Vilkåret er at bygningen vert flytta innan utgangen av 2020.
Vidare vedtek kommunen å selja tomta, gnr 82, bnr. 13 med påståande uthus, til Gunnar 
Bakkemoen for kr. 44.375,- + omkostningar.

PS 20/17 Invitasjon til aksjeteikning - Norsjø kammermusikkfest

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår Formannskapet til å gjere følgjande vedtak; 
Seljord kommune takkar nei til invitasjonen om å teikne aksjar i Norsjø kammermusikkfest AS. 
Verksemda sitt formål er ikkje innanfor kommunal tenesteproduksjon eller av stor strategisk 
betyding for kommunens oppgåveløysing.

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteke.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Seljord kommune takkar nei til invitasjonen om å teikne aksjar i Norsjø kammermusikkfest AS. 
Verksemda sitt formål er ikkje innanfor kommunal tenesteproduksjon eller av stor strategisk 
betyding for kommunens oppgåveløysing.



PS 21/17 Forslag til arbeidsprogram 2017

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet å fatte fylgjande vedtak:
Formannskapet rår kommunestyret å godkjenne arbeidsprogram 2017 for programområda. 
Rapportering og status på tiltak blir i samband med budsjettkontroll i juni og oktober 2017. 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteke.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Formannskapet/økonomiutvalet rår kommunestyret til å fatte fylgjande vedtak:
Formannskapet rår kommunestyret å godkjenne arbeidsprogram 2017 for programområda. 
Rapportering og status på tiltak blir i samband med budsjettkontroll i juni og oktober 2017. 

PS 22/17 Moglegheitsstudie - Seljord personal AS

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet til å fatte fylgjande vedtak:

Formannskapet ynskjer å vurdere om det skal startast opp et arbeid med ein moglegheitsstudie 
for Seljord Personal AS. For å vurdere tilhøva rundt ein moglegheitsstudie, dei økonomiske 
rammene og mandat setter formannskapet ned en arbeidsgruppe. Rådmannen og dagleg leiar i 
Seljord Personal AS veljar ut medlemmar til arbeidsgruppa. Saka kjem attende til 
formannskapet for eventuell iverksetting av ein moglegheitsstudie.

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteke.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Formannskapet ynskjer å vurdere om det skal startast opp et arbeid med ein moglegheitsstudie 
for Seljord Personal AS. For å vurdere tilhøva rundt ein moglegheitsstudie, dei økonomiske 
rammene og mandat setter formannskapet ned en arbeidsgruppe. Rådmannen og dagleg leiar i 
Seljord Personal AS veljar ut medlemmar til arbeidsgruppa. Saka kjem attende til 
formannskapet for eventuell iverksetting av ein moglegheitsstudie.

PS 23/17 Skjenkeløyve - Nutheim Gjestgiveri AS

Rådmannen si tilråding:
Rådmannen rår formannskapet  til å fatte fylgjande vedtak:

Skjenkeløyve gitt til Nutheim Gjesgivere v/Ellen Grøstad Barstad vidareførast til å gjelde for 
Nutheim Gjestgiveri AS.

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteke.



Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 02.03.2017
Skjenkeløyve gitt til Nutheim Gjesgivere v/Ellen Grøstad Barstad vidareførast til å gjelde for 
Nutheim Gjestgiveri AS.


